
T.C. 

BAŞKALE BELEDİYESİ 

İmar Komisyonu Raporu 

 

Konu: İlçemiz Tepebaşı Mahallesinin Bölünerek Yeni Bir Muhtarlık Alanının Oluşturulması  Hk. 

 

Rapor No: 4  

Çalışma Süresi: 5 Gün 

 

Komisyonumuz tarafından 14-15-16-17-18/08/2023 tarihinde yapılan çalışma ve tespitler 

sonucunda; 

İlçemiz Tepebaşı Mahallesinin Bölünerek Yeni Bir Muhtarlık Alanının Oluşturulmasına  

ilişkin talep Belediye Meclisimize sunulmuş olup, söz konusu talep Belediye Meclisinin 

04.08.2023 tarihli ve 2023/125 nolu kararı ile komisyonumuza havalesi yapılmıştır. 

 Komisyonumuz ile İmar ve Şehircilik Müdürlüğü tarafından yürütülen çalışmalar 

sonucunda merkez mahalle konumunda bulunan Tepebaşı mahallesinde herhangi bir kentsel 

dönüşüm çalışması ve yapılaşmada artış görünmediği, birbirinden mesafece uzak olan 

sokakların olmadığı tespit edilmiş olup, bu nedenle mahallenin bölünerek yeni bir muhtarlık 

alanının oluşturulmasının kamu adına herhangi bir avantaj sağlamayacağı sonucuna 

varılmıştır. 

İş bu raporumuzun karara bağlanmak üzere Meclis Başkanlığına sunulmasına karar 

verilmiştir 18.08.2023 

 

 

Mustafa ÇELİK   Ahmet ALKAN   Vedat KARDAŞ 

Kaymakam     Daimi Encümen   Daimi Encümen 

Belediye Başkan V.   Üye     Üye 

Komisyon Başkanı 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



T.C. 

BAŞKALE BELEDİYESİ 

İmar Komisyonu Raporu 

 

Konu: İlçemiz Yeni Mahallenin Bölünerek Yeni Bir Muhtarlık Alanının Oluşturulması  Hk. 

 

Rapor No: 5  

Çalışma Süresi: 5 Gün 

 

Komisyonumuz tarafından 25-26-27-28-29/08/2023 tarihinde yapılan çalışma ve tespitler 

sonucunda; 

İlçemiz Yeni Mahallenin Bölünerek Yeni Bir Muhtarlık Alanının Oluşturulmasına  ilişkin 

talep Belediye Meclisimize sunulmuş olup, söz konusu talep Belediye Meclisinin 07.08.2023 

tarihli ve 2023/126 nolu kararı ile komisyonumuza havalesi yapılmıştır. 

 Komisyonumuz ile İmar ve Şehircilik Müdürlüğü tarafından yürütülen çalışmalar 

sonucunda merkez mahalle konumunda bulunan Yeni Mahallede herhangi bir kentsel dönüşüm 

çalışması ve yapılaşmada artış görünmediği, birbirinden mesafece uzak olan sokakların 

olmadığı tespit edilmiş olup, bu nedenle mahallenin bölünerek yeni bir muhtarlık alanının 

oluşturulmasının kamu adına herhangi bir avantaj sağlamadığı sonucuna varılmıştır. 

İş bu raporumuzun karara bağlanmak üzere Meclis Başkanlığına sunulmasına karar 

verilmiştir 29.08.2023 

 

 

Mustafa ÇELİK   Ahmet ALKAN   Vedat KARDAŞ 

Kaymakam     Daimi Encümen   Daimi Encümen 

Belediye Başkan V.   Üye     Üye 

Komisyon Başkanı 

 

 


